
 

UZŅĒMĒJDARBĪBAS UN ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS SĒDES PROTOKOLS 

Cēsīs, Cēsu novadā 

2024.gada 29.februārī         Nr.3 

Sēde sasaukta: 29.02.2024 

Sēdi atklāj: 29.02.2024. plkst.09:04:12 

Sēdi slēdz: 29.02.2024. plkst.12:59:06 
 

Sēdē piedalās: Juris Žagars, Inese Suija-Markova, Andris Melbārdis, Guntis  Grosbergs, Hardijs 

VENTS, Indriķis Putniņš, Jānis Kārkliņš, Ella Frīdvalde-Andersone, Jānis Ķipurs 
 

Piedalās: Inta Ādamsone, Vides un klimata neitralitātes nodaļas vadītāja, Dace Eihenbauma, 

Attīstības pārvaldes vadītāja, Vija Gēme, Būvvaldes vadītāja, Irēna Suipe, Būvvaldes vadītāja 

vietniece, Jānis Tolpežņikovs, biedrības “Cēsu mantojums” valdes priekšsēdētājs, Mareks Pavārs, 

Būvvaldes būvinženieris, Valdis Tirzmalis, juridiskās pārvaldes vadītāja vietnieks, Dace Pastva, 

Juridiskās pārvaldes juriste, Jana Paula, Juridiskās pārvaldes juriste, Jānis Balodis, Vides un klimata 

neitralitātes nodaļas vides aizsardzības speciālists, Līga Sarma Berovska, Priekuļu apvienības 

pārvaldes nekustamā īpašuma speciāliste, Dainis Jurka, Līgatnes apvienības pārvaldes saimniecības 

vadītājs, Ilze Pilsnibure, Vides un klimata neitralitātes nodaļas mežu apsaimniekošanas speciālists, 

Ainārs Šteins, biedrības “Gaujas ilgtspējīgas attīstības biedrība” valdes priekšsēdētājs, Līga 

Bukovska, pašvaldības izpilddirektore, Baiba Eglīte, pašvaldības izpilddirektora vietniece, Elita 

Eglīte, Amatas apvienības pārvaldes vadītāja, Evija Atvara, Vaives pagasta pārvaldes vadītāja, Evita 

Šīrante, Priekuļu apvienības pārvaldes vadītāja, Aigars Ķerpe, Īpašumu apsaimniekošanas 

pārvaldes nekustamo īpašumu pārvaldnieks, Egils Kurpnieks, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes 

vadītāja vietnieks, Elīna Stapulone, domes deputāte, Līga Batalauska, biedrības “Latvijas Spēļu 

biznesa asociācija” pārstāve, Rolands Latss, SIA “Joker LTD” pārstāvis 
 

Sēdi vada:   Indriķis Putniņš, Uzņēmējdarbības un attīstības komitejas priekšsēdētājs 

Protokolē:   Inese Ģērmane, Administrācijas biroja sekretāre 
 

Izsludinātā darba kārtība 

 1.  Informatīvs ziņojums par deleģēšanas līguma grozījumiem 

 2.  Par pašvaldības administratīvajā teritorijā publiskai lietošanai paredzētu ielu un ceļu 

jaunas būvniecības (vai pārbūves) līdzfinansēšanu, kuru būvniecība netiek plānota 

Pašvaldības tuvāko piecu gadu investīciju plānā, bet paredzēta pilsētas attīstības plānā 

 3.  Par projekta pieteikuma “Emīla Dārziņa ielas pārbūve posmā no Bērzaines ielas līdz Gaujas 

ielai, Cēsīs, Cēsu novadā” izstrādi un iesniegšanu 
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 4.  Par projekta pieteikuma ”Zaķu ielas pārbūve, Cēsīs, Cēsu novadā” izstrādi un iesniegšanu 

 5.  Par projekta pieteikuma ”Puķu ielas pārbūve, Cēsīs, Cēsu novadā” izstrādi un iesniegšanu 

 6.  Par platības precizēšanu zemes vienībai  “Ciņi”, Liepas pagastā, Cēsu novadā 

 7. 

8.  

Par mežu apsaimniekošanas koncepciju 

Par sadarbību ar Gaujas nacionālā parka tūrisma biedrību ārvalstu tūristu piesaistei Gaujas 

nacionālā parka reģionam un Cēsu novadam 

 9.  Par Cēsu novada domes 2024.gada 21.marta saistošo noteikumu “Par licencēto vēžošanu 

Braslas upes posmā no ietekas Gaujā līdz Braslas zivjaudzētavai” apstiprināšanu 

 10.  Par Cēsu novada domes 2024.gada 21.marta saistošo noteikumu “Par licencēto 

makšķerēšanu Alauksta ezerā” apstiprināšanu 

 11.  Par Cēsu novada domes 2024.gada 21.marta saistošo noteikumu “Par licencēto 

makšķerēšanu Ineša ezerā” apstiprināšanu 

 12.  Par pašvaldības inventāra nodošanu Biedrībai "Gaujas ilgtspējīgas attīstības biedrība" 

 13.  Par Azartspēļu regulējumu Cēsu pilsētā 

 14.  Informācija par ceļa posmu Dreimaņi – Kaziņas, Zaubes pagastā, Cēsu novadā 
 

Sēdes vadītājs I.Putniņš informē par nepieciešamību iekļaut sēdes darba kārtībā papildus 

jautājumu “Par Cēsu novada Līgatnes apvienības pārvaldes autoceļu uzturēšanas klašu 

noteikšanu”, kā arī rosina izslēgt no izsludinātās sēdes darba kārtības jautājumu “Par sadarbību ar 

Gaujas nacionālā parka tūrisma biedrību ārvalstu tūristu piesaistei Gaujas nacionālā parka 

reģionam un Cēsu novadam”, jo lēmuma projektam nav pievienota atskaite par iepriekšējā gada 

rezultātiem. Komitejas locekļi akceptē sēdes darba kārtības izmaiņas. 
 

Apstiprinātā darba kārtība. 
 

Punkts  Lēmuma nosaukums 

1  Informatīvs ziņojums par deleģēšanas līguma grozījumiem 

2  Par pašvaldības administratīvajā teritorijā publiskai lietošanai paredzētu ielu un 

ceļu jaunas būvniecības (vai pārbūves) līdzfinansēšanu, kuru būvniecība netiek 

plānota Pašvaldības tuvāko piecu gadu investīciju plānā, bet paredzēta pilsētas 

attīstības plānā 

3  Par projekta pieteikuma ”Emīla Dārziņa ielas pārbūve posmā no Bērzaines ielas 

līdz Gaujas ielai, Cēsīs, Cēsu novadā” izstrādi un iesniegšanu 

4  Par projekta pieteikuma ”Zaķu ielas pārbūve, Cēsīs, Cēsu novadā” izstrādi un 

iesniegšanu 

5  Par projekta pieteikuma ”Puķu ielas pārbūve, Cēsīs, Cēsu novadā” izstrādi un 

iesniegšanu 

6  Par platības precizēšanu zemes vienībai  “Ciņi”, Liepas pagastā, Cēsu novadā 

7  Par mežu apsaimniekošanas koncepciju 

8  Par Cēsu novada domes 2024.gada 21.marta saistošo noteikumu “Par licencēto 

vēžošanu Braslas upes posmā no ietekas Gaujā līdz Braslas zivjaudzētavai” 

apstiprināšanu 
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9  Par Cēsu novada domes 2024.gada 21.marta saistošo noteikumu “Par licencēto 

makšķerēšanu Alauksta ezerā” apstiprināšanu 

10  Par Cēsu novada domes 2024.gada 21.marta saistošo noteikumu “Par licencēto 

makšķerēšanu Ineša ezerā” apstiprināšanu 

11  Par pašvaldības inventāra nodošanu Biedrībai "Gaujas ilgtspējīgas attīstības 

biedrība" 

12  Par Azartspēļu regulējumu Cēsu pilsētā 

13  Informācija par ceļa posmu Dreimaņi – Kaziņas, Zaubes pagastā, Cēsu novadā 

14  Par Cēsu novada Līgatnes apvienības pārvaldes autoceļu uzturēšanas klašu 

noteikšanu  
 

 

1. 
Par deleģēšanas līguma grozījumiem 

Ziņo Irēna Suipe, Būvvaldes vadītājas vietniece 

 

Izsakās J.Tolpežņikovs, I.Putniņš, G.Grosbergs, J.Ķipurs, H.Vents, I.Suija-Markova, J.Žagars, 

V.Gēme 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis  Grosbergs, 

Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs, Juris Žagars) , 1 - pret (Hardijs 

VENTS),  atturas nav, lēmums “Par deleģēšanas līguma grozījumiem” pieņemts un tiek virzīts 

izskatīšanai 14.03.2024. Finanšu komitejas sēdē 

 

2. 
Par pašvaldības administratīvajā teritorijā publiskai lietošanai paredzētu  

ielu un ceļu jaunas būvniecības (vai pārbūves) līdzfinansēšanu, kuru būvniecība netiek  

plānota Pašvaldības tuvāko piecu gadu investīciju plānā, bet paredzēta pilsētas attīstības plānā 

Ziņo Mareks Pavārs, Būvvaldes būvinženieris 

 

Izsakās I.Putniņš, V.Gēme, G.Grosbergs, H.Vents, I.Suija-Markova 

Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis  Grosbergs, 

Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs, Juris Žagars) ,  pret 

nav,  atturas nav, nolemj: 

1. Pieņemt zināšanai saistošo noteikumu “Par kārtību, kādā Cēsu novada pašvaldība piedalās 

novada nozīmes infrastruktūras objektu jaunas būvniecības, pārbūves un atjaunošanas 

darbu līdzfinansēšanā” projektu 

 

 

 

 

3. 
Par projekta pieteikuma ”Emīla Dārziņa ielas  
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pārbūve posmā no Bērzaines ielas līdz Gaujas ielai, Cēsīs, Cēsu novadā” izstrādi un iesniegšanu 

Ziņo Dace Eihenbauma, Attīstības pārvaldes vadītāja 

 

Izsakās G.Grosbergs, J.Žagars, I.Putniņš, H.Vents, J.Ķipurs, A.Melbārdis 

Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis  Grosbergs, 

Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs, Juris Žagars) ,  pret 

nav,  atturas nav, lēmums “Par projekta pieteikuma ”Emīla Dārziņa ielas pārbūve posmā no 

Bērzaines ielas līdz Gaujas ielai, Cēsīs, Cēsu novadā” izstrādi un iesniegšanu” pieņemts un tiek 

virzīts izskatīšanai 14.03.2024. Finanšu komitejas sēdē 

Līdz Finanšu komitejas sēdei lēmuma projektam pievienot projekta vizualizāciju  
 

4. 
Par projekta pieteikuma ”Zaķu ielas pārbūve, Cēsīs, Cēsu novadā” izstrādi un iesniegšanu 

Ziņo Dace Eihenbauma, Attīstības pārvaldes vadītāja 

 

Izsakās I.Putniņš, G.Grosbergs, H.Vents 

Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis  Grosbergs, 

Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs, Juris Žagars) ,  pret 

nav,  atturas nav, lēmums “Par projekta pieteikuma ”Zaķu ielas pārbūve, Cēsīs, Cēsu novadā” 

izstrādi un iesniegšanu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 14.03.2024. Finanšu komitejas sēdē 

Līdz Finanšu komitejas sēdei lēmuma projektam pievienot projekta vizualizāciju  

5. 
Par projekta pieteikuma ”Puķu ielas pārbūve, Cēsīs, Cēsu novadā” izstrādi un iesniegšanu 

Ziņo Dace Eihenbauma, Attīstības pārvaldes vadītāja 

 

Izsakās I.Putniņš 

Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis  Grosbergs, 

Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs, Juris Žagars) ,  pret 

nav,  atturas nav, lēmums “Par projekta pieteikuma ”Puķu ielas pārbūve, Cēsīs, Cēsu novadā” 

izstrādi un iesniegšanu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 14.03.2024. Finanšu komitejas sēdē 

Līdz Finanšu komitejas sēdei lēmuma projektam pievienot projekta vizualizāciju  

6. 
Par platības precizēšanu zemes vienībai  “Ciņi”, Liepas pagastā, Cēsu novadā 

Ziņo Līga Sarma Berovska, Priekuļu apvienības pārvaldes nekustamā īpašuma speciāliste 

 

Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis  Grosbergs, 

Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs, Juris Žagars) ,  pret 

nav,  atturas nav, lēmums “Par platības precizēšanu zemes vienībai  “Ciņi”, Liepas pagastā, Cēsu 

novadā” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 21.03.2024. Domes sēdē 
 

Sēdes vadītājs I.Putniņš izsludina sēdes pārtraukumu 15 minūtes 
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Deputāte E.Frīdvalde-Andersone atstāj sēžu zāli un turpmāk sēdē nepiedalās 

7. 
Par mežu apsaimniekošanas koncepciju 

Ziņo Inta Ādamsone,  Vides un klimata neitralitātes nodaļas vadītāja 

 

Izsakās J.Kārkliņš, I.Pilsnibure, A.Melbārdis, H.Vents, I.Putniņš, G.Grosbergs, J.Ķipurs, I.Suija-

Markova 

Pēc balsojuma rezultātiem 7 - par (Guntis  Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-

Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs, Juris Žagars) ,  pret nav, 1 - atturas (Andris Melbārdis ), 

lēmums “Par mežu apsaimniekošanas koncepciju” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 

14.03.2024. Finanšu komitejas sēdē 
 

8. 
Par Cēsu novada domes 2024.gada 21.marta saistošo noteikumu “Par licencēto 

 vēžošanu Braslas upes posmā no ietekas Gaujā līdz Braslas zivjaudzētavai” apstiprināšanu 

Ziņo Jānis Balodis, Vides un klimata neitralitātes nodaļas vides aizsardzības speciālists 

 

Izsakās J.Ķipurs, I.Putniņš, A.Šteins 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Andris Melbārdis , Guntis  Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis 

Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs, Juris Žagars) ,  pret nav,  atturas nav, 

lēmums “Par Cēsu novada domes 2024.gada 21.marta saistošo noteikumu “Par licencēto 

vēžošanu Braslas upes posmā no ietekas Gaujā līdz Braslas zivjaudzētavai” apstiprināšanu 

pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 14.03.2024. Finanšu komitejas sēdē 

9. 
Par Cēsu novada domes 2024.gada 21.marta saistošo  

noteikumu “Par licencēto makšķerēšanu Alauksta ezerā” apstiprināšanu 

Ziņo Jānis Balodis, Vides un klimata neitralitātes nodaļas vides aizsardzības speciālists 

 

Izsakās H.Vents, I.Putniņš, A.Šteins 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Andris Melbārdis , Guntis  Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis 

Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs, Juris Žagars) ,  pret nav,  atturas nav, 

lēmums “Par Cēsu novada domes 2024.gada 21.marta saistošo noteikumu “Par licencēto 

makšķerēšanu Alauksta ezerā” apstiprināšanu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 14.03.2024. 

Finanšu komitejas sēdē 

 

 

10. 

Par Cēsu novada domes 2024.gada 21.marta  

saistošo noteikumu “Par licencēto makšķerēšanu Ineša ezerā” apstiprināšanu 

Ziņo Jānis Balodis, Vides un klimata neitralitātes nodaļas vides aizsardzības speciālists 
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Izsakās I.Putniņš 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Andris Melbārdis , Guntis  Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis 

Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs, Juris Žagars) ,  pret nav,  atturas nav, 

lēmums “Par Cēsu novada domes 2024.gada 21.marta saistošo noteikumu “Par licencēto 

makšķerēšanu Ineša ezerā” apstiprināšanu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 14.03.2024. 

Finanšu komitejas sēdē 

 

11. 
Par pašvaldības inventāra nodošanu Biedrībai "Gaujas ilgtspējīgas attīstības biedrība" 

Ziņo Jānis Balodis, Vides un klimata neitralitātes nodaļas vides aizsardzības speciālists 

 

Izsakās I.Putniņš, J.Kārkliņš, A.Šteins 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Andris Melbārdis , Guntis  Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis 

Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs, Juris Žagars) ,  pret nav,  atturas nav, 

lēmums “Par pašvaldības inventāra nodošanu Biedrībai “Gaujas ilgtspējīgas attīstības biedrība” 

pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 14.03.2024. Finanšu komitejas sēdē 

 

12. 

Par Azartspēļu regulējumu Cēsu pilsētā 

Ziņo Dace Eihenbauma, Attīstības pārvaldes vadītāja 

 

Izsakās L.Batalanska, I.Putniņš, J.Žagars, H.Vents, R.Latss 

Attīstības pārvaldes vadītāja D.Eihenbauma informē par Ekonomikas ministrijas, Finanšu 

ministrijas, Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijas izteikto viedokli par pašvaldības 

saistošo noteikumu “Par azartspēļu organizēšanu Cēsu novadā” projektu. Saistošo noteikumu 

projekts ir precizēts uz papildināts pamatojoties uz ministriju ieteikumiem. 

Biedrības “Latvijas Spēļu biznesa asociācijas” pārstāve L.Batalanska izsaka viedokli par pašvaldības 

saistošo noteikumu projektu un aicina nesteigties ar saistošo noteikumu apstiprināšanu. 

Komitejas locekļi pieņem zināšanai sagatavoto saistošo noteikumu projektu un nolemj turpināt 

izskatīt jautājumu par azartspēļu regulējumu Cēsu pilsētā aprīļa mēneša Uzņēmējdarbības un 

attīstības komitejas sēdē. 

 

 

 

13. 
Par Cēsu novada Līgatnes apvienības pārvaldes autoceļu uzturēšanas klašu noteikšanu  

Ziņo Dainis Jurka, Līgatnes apvienības pārvaldes Saimniecības vadītājs 

 

Izsakās I.Putniņš 
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Pēc balsojuma rezultātiem 6 - par (Andris Melbārdis , Guntis  Grosbergs, Indriķis Putniņš, Inese 

Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs) ,  pret nav,  atturas nav, Hardijs Vents balsojumā 

nepiedalās, lēmums “Par Cēsu novada Līgatnes apvienības pārvaldes autoceļu uzturēšanas klašu 

noteikšanu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 14.03.2024. Finanšu komitejas sēdē 

14. 
Informācija par ceļa posmu Dreimaņi – Kaziņas, Zaubes pagastā, Cēsu novadā 

Ziņo Dace Pastva, Juridiskās pārvaldes juriste 

 

Izsakās E.Eglīte, G.Grosbergs, H.Vents, I.Putniņš 

Juridiskās pārvaldes juriste D.Pastva informē par Administratīvās rajona tiesas spriedumu, ar kuru 

Cēsu novada domei tiek uzlikts par pienākumu izdot K.Bremmerei labvēlīgu administratīvo aktu, ar 

kuru no Cēsu novada pašvaldības autoceļu saraksta izslēgtu ceļu “Dreimaņi-Kaziņas”.  

D.Pastva rosina apstrīdēt tiesas spriedumu no tāda viedokļa, ka minētais ceļš īpašuma “Brīkumi” 

teritorijā tiek izmantots regulāri un pastāvīgi. To izmanto apkārtnē esošo citu privāto zemju 

īpašnieki. Īpašuma “Indrāni” īpašniekam tas ir vienīgais ceļš kā nokļūt uz savu īpašumu. Pastāv risks, 

ka dzēšos ceļu “Dreimaņi-Kaziņas” no pašvaldības autoceļu saraksta, šī piekļuve tiks liegta 

apkārtnē. Komitejas locekļi atbalsta tiesas sprieduma apstrīdēšanu. 

 

Sēdi vadīja  

Uzņēmējdarbības un attīstības komitejas priekšsēdētājs Indriķis Putniņš 

Protokolēja  

Administrācijas biroja sekretāre Inese Ģērmane 

Raunas iela 4, Cēsis 29.02.2024 

Sēdei ir veikts audio ieraksts 

 

DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS  AR DROŠU 

ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 


